
Eerste termijn Agendapunt 5.4b Vergroenen Stadshart Oss

Beter Oss:
Beter Oss is blij dat de motie vergroening Stadshart wordt uitgevoerd de aankomende jaren. 
Wij hebben met veel plezier de notitie vergroenen Stadshart gelezen. En wij vinden het een goede 
zaak dat zowel de inwoners, ondernemers, CMO en de gemeente Oss de gesprekken aangaan om 
dit te realiseren.
1.vraag: Is het een goed idee om de Burgwal toe te voegen aan de PIT? Als je kijkt naar het 
“rondje lopen centrum” zou dat logisch zijn, wat vindt de portefeuillehouder hiervan? 

Groen Links:
GroenLinks wil wethouder van Orsouw graag bedanken voor de prettige wijze van samenwerken 
bij de totstandkoming van voorliggende notitie en de snelle en correcte uitvoering van de motie 
‘Vergroening Stadshart Oss’. GroenLinks ziet dit als een belangrijke impuls voor ons stadshart. 
Alles wijst erop dat het centrum hard getroffen wordt door de coronacrisis. Dat maakt het voor 
GroenLinks nog belangrijker dan voorheen om te investeren in ons centrum.

PvdA:
Agendapunt:5.4 Investeringsprogramma en vergroening Stadshart Oss

Eerder heeft de PvdA fractie aangegeven dat de reserve uit het investeringsfonds vooral ingezet 
moeten worden voor verschillende projecten in het centrum en niet alleen om tekorten op te 
vangen van het walkwartier. Goed dat het college hier vooralsnog gehoor aan heeft gegeven.

Wij kunnen ons vinden in de investeringen die worden gedaan voor de stimuleringsregeling wonen 
in het centrum en vergroening stadshart Oss. 

Wij hebben wel onze twijfels over het beschikbaar stellen van €657.100 voor de aankoop, sloop en 
herinrichting perceel van een woning aan de Eikenboomgaard. Door de aankoop van het perceel 
van Eikenboomgaard 25 ziet het college een mogelijkheid om Eikenboomgaardplein en het 
parkeerterrein aan de Oostwal met elkaar te verbinden. Echter is er volgens onze mening geen 
duidelijke visie waarom de doorgang hier gerealiseerd moet worden. Kan het college onderbouwen 
waarom zij dit wel vinden? De PvdA ziet liever dat de €657.100 wordt gereserveerd voor 
eventuele tegenslagen in ons centrum als gevolg van de Coronacrises.

De gevolgen van de Coronacrisis voor ons stadcentrum zijn niet te voorspellen. daarom adviseren 
wij om vooralsnog geen besluit te nemen over dit agendapunt. 

VVD:
De VVD-fractie stelt voor de behandeling van dit agendapunt uit te stellen tot het najaar wanneer 
we hopelijk de financiële positie van de gemeente Oss beter kunnen overzien.
Dat impliceert niet dat de VVD-fractie de motie niet meer wil uitvoeren, maar op een moment dat 
onze financiële situatie dit toelaat.

D66:
Het plan nu niet bespreken.

Hoewel het een belangrijk onderwerp betreft is, het gelet op andere prioriteiten, nu niet het 
moment om dit onderwerp nu op deze wijze te behandelen.
Wel willen we dit onderwerp direct, nadat het samenscholings en vergaderverbod is opgeheven, 
behandelen in een fysieke vergadering, 

Een eerste algemene reactie is.
Na realisatie van het walkwartier en de situatie na de corona crisis zal het centrum van niet alleen 
Oss maar ook van vele centra in Nederland er anders uitgaan zien.
Als gevolg hiervan zal er een aangepaste visie over het stadshart moeten komen.
Omdat dit onderwerp hietmee samenhangt is het nu niet het goede moment om dit stuk te 
bespreken.




